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P R O T O K Ó Ł  Nr LIV/2018 

z obrad LIV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 12 kwietnia 2018 roku 

w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

 w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 18 
05

. 

Sesji Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni Paweł Hreczański  
 

Ponadto w obradach uczestniczyli:  

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – Renata Gajlewicz 

Prezes OSiR – Jacek Chudy 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy  

Społecznej – Małgorzata Patyk 

p.o. Kierownika Zarządu Mieniem Komunalnym  

w Blachowni – Ludwik Madej  

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Protokół Komisji Skrutacyjnej. 

5. Informacje międzysesyjne. 

6. Interpelacje radnych.  

7. Opinie Komisji Stałych. 

8. Uchwała Nr 284/LIV/2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr 2/I/2014 Rady Miejskiej w Blachowni 

dotyczącej wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Blachowni. 

9. Uchwała Nr 285/LIV/2018 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Blachowni na rok 

2018. 

10. Uchwała Nr 286/LIV/2018 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Blachowni na rok 2018. 

11. Uchwała Nr 287/LIV/2018 w sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym 

regularnym przewozie osób. 

12. Uchwała Nr 288/LIV/2018 w sprawie sposobu ustalenia wysokości opłaty dodatkowej 

i manipulacyjnej w gminnych przewozach pasażerskich w publicznym transporcie zbiorowym. 

13. Uchwała Nr 289/LIV/2018 w sprawie cen za usługi przewozowe w gminnych przewozach 

pasażerskich w publicznym transporcie zbiorowym. 

14. Uchwała Nr 290/LIV/2018 w sprawie woli nabycia prawa własności nieruchomości, położonej 

w Cisiu. 

15. Uchwała Nr 291/LIV/2018 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w Blachowni przy ul. Myśliwskiej. 

16. Uchwała Nr 292/LIV/2018 zaskarżenia zarządzenia zastępczego Wojewody Śląskiego z dnia 

14 marca 2018 r. 

17. Uchwała Nr 293/LIV/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

18. Uchwała Nr 294/LIV/2018 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2018. 

19.  Uchwała Nr 295/LIV/2018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Częstochowskiemu. 
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20. Sprawozdanie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa za rok 2017. 

21. Sprawozdanie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej za rok 2017. 

22. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Nr LII, LIII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych.  

8. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni: 

1) zgłaszanie kandydatów na funkcję wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej; 

2) powołanie Komisji Skrutacyjnej; 

3) zapoznanie z Regulaminem wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej; 

4) prezentacja (wystąpienia) kandydatów; 

5) przeprowadzenie głosowania (tajnego); 

6) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Blachowni na rok 2018 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni 

na rok 2018 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym 

przewozie osób. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu ustalenia wysokości opłaty dodatkowej i manipulacyjnej 

w gminnych przewozach pasażerskich w publicznym transporcie zbiorowym. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie cen za usługi przewozowe w gminnych przewozach pasażerskich w 

publicznym transporcie zbiorowym. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie woli nabycia prawa własności nieruchomości, położonej w Cisiu.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w Blachowni przy ul. Myśliwskiej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zaskarżenia zarządzenia zastępczego Wojewody Śląskiego z dnia 

14 marca 2018 r. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2018. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Częstochowskiemu. 

20. Przedstawienie sprawozdania za rok 2017 z pracy: 

a) Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

b) Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej 

21. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zamknięcie obrad LIV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad 

 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady LIV Sesji przywitał radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 
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Stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad punktu 

„Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Częstochowskiemu”. 

Wniosek został przyjęty większością głosów w stosunku – 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymuje się”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański przedstawił rozszerzony porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Nr LII, LIII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych.  

8. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni: 

1) zgłaszanie kandydatów na funkcję wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej; 

2) powołanie Komisji Skrutacyjnej; 

3) zapoznanie z Regulaminem wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej; 

4) prezentacja (wystąpienia) kandydatów; 

5) przeprowadzenie głosowania (tajnego); 

6) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Blachowni na rok 2018. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni 

na rok 2018. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym 

przewozie osób. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu ustalenia wysokości opłaty dodatkowej i manipulacyjnej 

w gminnych przewozach pasażerskich w publicznym transporcie zbiorowym 

13. Podjęcie uchwały w sprawie cen za usługi przewozowe w gminnych przewozach pasażerskich 

w publicznym transporcie zbiorowym. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie woli nabycia prawa własności nieruchomości, położonej w Cisiu.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w Blachowni przy ul. Myśliwskiej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zaskarżenia zarządzenia zastępczego Wojewody Śląskiego z dnia 

14 marca 2018 r. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2018. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Częstochowskiemu. 

20. Przedstawienie sprawozdania za rok 2017 z pracy: 

a) Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

b) Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej 

21. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zamknięcie obrad LIV Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Rozszerzony porządek obrad został przyjęty większością głosów 11 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się”.  

Na Sali obecnych 12 radnych.  
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Ad pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na sesji w dniu 29 marca 2018 roku Radnej Katarzyny Boryckiej i Radnego Pawła Pydy. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie - 12 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Henryk Kania prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na posiedzeniu Komisji w dniu 22 marca 2018 roku Radnego Tomasza Czecha. 

Usprawiedliwienie zostało przyjęte jednogłośnie - 12 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu 

Komisji w dniu 22 marca 2018 roku Radnej Katarzyny Boryckiej i Radnego Sebastiana Cierpiała. Na 

posiedzeniu w dniu 11 kwietnia 2018 roku Radnej Katarzyny Boryckiej, Radnego Tadeusza Borka 

i Radnego Sebastiana Cierpiała. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie - 12 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na dzisiejszej sesji Radnej Katarzyny Boryckiej.  

Usprawiedliwienie zostało przyjęte jednogłośnie - 12 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych 

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji LII z dnia 15 lutego 2018 roku został przyjęty jednogłośnie- 12 głosów „za, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Protokół z sesji LIII z dnia 29 marca 2018 roku został przyjęty jednogłośnie- 12 głosów „za, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Henryk Kania (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Tadeusz Borek (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radna Beata Matuszewska (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał  

i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie - 12 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych.  

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachownia Sylwia Szymańska przedstawiła informację o pracy w okresie 

międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu).  

Informacje przygotowane przez Referaty Urzędu i Zarząd Mieniem Komunalnym stanowią również 

załączniki do protokołu.  
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Ad pkt. 7 

Radna Edyta Mandryk złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Zapytała, jaki sprzęt techniczny został zakupiony do oczyszczenia zalewu? Czy jest 

własnością Gminy, jeżeli tak to ile kosztował? 

2. Projektu „W moim miejscu moja praca – wsparcie zatrudnienia na obszarze rewitalizowanym 

gminy Blachownia” zapytała, kiedy będzie realizowany? 

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Sprzętu nagłaśniającego zapytał, kiedy zostanie zakupiony? 

2. Realizacji zadania z Budżetu Obywatelskiego – Blachownia południe prosił o informację 

o stanie realizacji zadania L08 (interpelacja stanowi załącznik do protokołu). 

3. Budowy progów zwalniających na ulicy Marii Skłodowskiej – Curie (interpelacja stanowi 

załącznik do protokołu). 

4. Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego i planu 

zagospodarowania przestrzennego prosił o podanie daty opracowania studium i planu 

zagospodarowania przestrzennego (interpelacja stanowi załącznik do protokołu). 

5. Jakości robót przy budowie kanalizacji na ulicy Kopernika prosił o przeprowadzenie kontroli 

wykonania prac, ponieważ mieszkańcy mają zastrzeżenia do grubości wysypanego tłucznia 

oraz masy asfaltowej (interpelacja stanowi załącznik do protokołu). 

6. Odcinka drogi ul Sosnowej (gruntowej), która została zniszczona podczas budowy kanalizacji 

– prosił o remont drogi. 

7. Wynagrodzeń pracowników administracji i obsługi w placówkach oświatowych w Blachowni 

zapytał: 

a) Ilu osobom został wypłacony dodatek wyrównawczy w 2018 roku do płacy minimalnej? 

b) Jak planowane podwyżki 3 % w roku 2018 wpływają na wynagrodzenie zasadnicze, 

dodatki wyrównawcze, wysługę i premię? 

c) Kiedy ww. pracownicy dostaną 3 % podwyżki zagwarantowane w budżecie na rok 2018? 

 

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie placów zabaw, prosił o dokonanie kontroli 

sprawności urządzeń zabawowych i o ich ewentualna naprawę.  

 

Radny Jacek Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

1. Projektu „Rekultywacja śródmiejskiego zbiornika Blachownia wraz zagospodarowaniem 

otoczenia” zapytał, jaka kwota została zapisana na promocje zadania i jakie działania 

w ramach promocji zostały podjęte albo podejmowane (interpelacja stanowi załącznik 

do protokołu). 

2. Ogłoszonego Otwartego Konkursu ofert na realizację zadania publicznego Gminy Blachownia 

w roku 2018 proszę o udostepnienie wszystkich wniosków organizacji pozarządowych oraz 

oceny wniosków. 

3. Zapytał jakie: 

a) przepisy obowiązują i na jakich zasadach dzieci i młodzież korzystają z ulgowych 

biletów?  

b) działania podjęła Gmina w celu dokończenia budowy chodnika w Łojkach przy 

ul. Długiej? 

c) działania podjęła Gmina Blachownia, żeby mieszkańcy ul. Polnej mogli się dostać 

do domów i swoich posesji?  

Radny Kania Henryk złożył interpelacje w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Akacjowej. 

Zapytał, kiedy zostanie wprowadzony projekt bezpieczeństwa ruchu drogowego?  
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Ad pkt. 8  

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni.  

 

Ad pkt. 8, 1) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański zgłosił kandydaturę Radnego Henryka Kanię 

na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni.  

 

Radny Henryk Kania wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Innych zgłoszeń na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni nie było. 

 

Ad pkt. 8, 2) 

Proponowany skład Komisji Skrutacyjnej: 

1. Radny Tomasz Czech (wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej). 

2. Radny Marek Kułakowski (wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej). 

3. Radna Małgorzata Bernat (wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej). 

 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 8, 3) 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Tomasz Czech zapoznał radnych z regulaminem głosowania 

wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej (regulamin stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad pkt. 8, 4) 

Radny Henryk Kania zaprezentował swoją kandydaturę na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

w Blachowni. Poinformował, że jest zobowiązany za udzieloną rekomendację ma nadzieję że swoim 

doświadczeniem wspomoże działalność Rady.   

 

Ad pkt. 8, 5) 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie (protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu).  

Radny Henryk Kania otrzymał 8 głosów „za, 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się”. 

W wyniku głosowania został wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański w związku z wyborem Radnego Henryka Kanię 

na funkcje Wiceprzewodniczącego zaproponował zmianę składu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Radny Tomasz Czech (wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków) 

Zmiana składu osobowego Komisji Uchwał i Wniosków został przyjęta jednogłośnie 12 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”.  

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 8, 6) 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech odczytała uchwałę dotyczącą wyboru 

wiceprzewodniczącego Nr 284/LIV/2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr 2/I/2014 Rady Miejskiej 

w Blachowni dotyczącej wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Ad pkt. 9 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Blachowni na rok 2018.’ 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 285/LIV/2018 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Blachowni na rok 

2018 została podjęta jednogłośnie 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 10 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Blachowni 

na rok 2018. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 286/LIV/2018 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Blachowni na rok 2018 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym przewozie osób. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli:  
Radna Edyta Mandryk zapytała czy został przygotowany projekt umowy z nowym przewoźnikiem?  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że umowa zostanie podpisania po podjęciu 

uchwały. 

Radna Edyta Mandryk zwróciła uwagę, że w zapytaniu ofertowym powołujemy się na umowę. 

Radny Cezary Osiński zapytał czy nowy przewoźnik będzie używał do transportu busów czy 

autobusów? Jaki będzie regulamin dla busów a jaki dla autobusów? Jeżeli będzie więcej osób 

na przystanku niż miejsc w busie jak to będzie rozwiązywane? Jaka jest pojemność busów? Czy 

kierowca może odmówić zabrania pasażerów? Prosił o wyjaśnienie jak będzie się odbywało 

wsiadanie do busów osób niepełnosprawnych na wózkach lub matek z dziećmi?  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że busy będą dostosowane do liczby 

pasażerów? Trudno obecnie powiedzieć, jaki bus będzie obsługiwał dany kurs. Jest to uzależnione 

od liczby pasażerów. Pytania są bardzo szczegółowe i powinny być zadawane wykonawcy. Dlatego 

odbyło się spotkanie radnych z wykonawca w tej sprawie. Pytanie będzie można również zadawać 

wykonawcy  na spotkaniach organizowanych na terenie całej gminy dla mieszkańców.. 

Radny Cezary Osiński zapytał czy jesteśmy przygotowani do nowej komunikacji? Kto opracował 

transport w Gminie i za jakie pieniądze? Robimy transport zbiorowy i w Gminie, nikt nie wie jak się 

będzie odbywało? 

Radny Tomasz Czech stwierdził, że projekt uchwały dotyczy przepisów porządkowych w gminnym 

regularnym przewozie osób a nie, jakimi samochodami transport będzie się odbywał. Proponował, aby 

przejść do głosowania uchwały. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że przepisy § 11 regulują jak powinien 

zachować się kierowca. 
Radny Marek Kułakowski uważa, że wprowadzane zmiany będą lepsze. Nowy przewoźnik będzie 

wykonywał ponad 130 kursów a stary wykonywał około 70 kursów.  

Radna Edyta Mandryk poinformowała, że radni nie otrzymali odpowiedzi na wszystkie pytania 

wobec tego jest zmuszona wstrzymać się od głosu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 
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Uchwała Nr 287/LIV/2018 w sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym 

przewozie osób została podjęta większością głosów w stosunku 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

3 głosy „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie sposobu ustalenia wysokości opłaty dodatkowej i manipulacyjnej w gminnych przewozach 

pasażerskich w publicznym transporcie zbiorowym 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Uchwała Nr 288/LIV/2018 w sprawie sposobu ustalenia wysokości opłaty dodatkowej 

i manipulacyjnej w gminnych przewozach pasażerskich w publicznym transporcie zbiorowym została 

podjęta większością głosów w stosunku 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie cen za usługi przewozowe w gminnych przewozach pasażerskich w publicznym transporcie 

zbiorowym. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli:  

Radny Henryka Kania zapytał czy od 1 stycznia 2019 roku będą wprowadzone opłaty dla 

mieszkańców za przewóz osób?  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że na dzień dzisiejszy nie można 

odpowiedzieć, ponieważ w ministerstwie trwają prace nad nowa ustawą w sprawie transportu. Jeżeli 

ustawa wejdzie od 1 stycznia 2019 r. wówczas obowiązek transportu będzie spoczywał na Starostwie 

Powiatowym w Częstochowie. Gmina będzie organizatorem transportu na terenie gminy. Na dzień 

dzisiejszy nie można podjąć zobowiązań na 2019 rok. Istnieje możliwość podpisana umowa 

na następny okres w tej kadencji 

Radna Edyta Mandryk zapytała czy uchwały podjęte w sprawie transportu będą dotyczyły 

wszystkich przewoźników? 

Radca Prawny Agnieszka Glińska wyjaśniała, że uchwałami są ustalane ceny maksymalne.  

Radna Edyta Mandryk zapytała, kto będzie ponosił koszty przejazdu od granic gminy 

do Częstochowy? Do kogo będą należały wpływy z biletów? 

Kierownik Referatu ZP Grzegorz Loręcki odpowiedział, że koszty przejazdu będzie ponosił 

pasażer a wpływy będą należały do przewoźnika. 

Radny Cezary Osiński zapytał, jakie są koszty transportu? Jakie będą wpływy z biletów? Jaka będzie 

dotacja Urzędu Marszałkowskiego? Jeżeli kwota 500 tyś. zł przeznaczona na transport zostanie 

wykorzystana, czy będziemy musieli wziąć kredyt? 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska wyjaśniła, że na ten moment nie mamy wolnych środków. Zostały 

rozstrzygnięte przetargi i po wykonaniu robót są oszczędności. Wszystkiego dokładnie nie można 

wyliczyć. W Urzędzie Marszałkowskim również nikt nie jest w stanie powiedzieć, jaką dotacje 

dostanie przewoźnik. Uzależnione jest to od liczby pasażerów. Po okresie około trzech miesięcy 

będzie można powiedzieć, jakie będą koszty po stronie Gminy. 

Radny Cezary Osiński zapytał, jaki będzie termin płatności faktury? 



9 

 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska odpowiedział, że jest to zawarte w umowie. Jest to miesięczny 

termin.  

Radny Cezary Osiński zapytał jak przewoźnik będzie rozliczał dotację z Urzędu Marszałkowskiego 

 i  w jakim terminie? 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska wyjaśniła, że na podstawie sprzedanych biletów przewoźnik 

będzie wiedział, jaka będzie dotacja z Urzędu Marszałkowskiego? Żeby określić ile będzie kosztował 

transport trzeba zaczekać do końca września (po okresie wakacyjnym). 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska uważa, ze należy zapewnić mieszkańcom sprawną 

komunikację, aby mogli dostać się do Częstochowy i poruszać po terenie gminy. Obecny przewoźnik 

takiej usługi mieszkańcom nie zapewnił, dlatego zostały podjęte działania w celu zapewnienia 

sprawnego transportu.   

Radna Edyta Mandryk nawiązała do swojego wcześniejszego pytania i prosiła o wyjaśnienie czy 

przewoźnicy zdają sobie sprawę z tego, że bilety będą zerowe, na podstawie ulg? 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski poinformował, że odbędą się spotkanie z mieszkańców 

z GTV BUS w celu omówienia i wdrożenia komunikacji. Będą informacje o cenie biletów możliwości 

zakupu.  

Koszty komunikacji wyliczone zostały na podstawie raportów miesięcznych, z trybu rozliczeń z 

dotychczasowym przewoźnikiem i mieści się w szacunku, który radni otrzymali. Umowa może być 

podpisana po uzyskaniu wszystkich zezwoleń. Przewoźnik otrzymał kilka dni temu wszystkie 

zezwolenia. Procedura zakończy się 19 kwietnia i z tego powodu nie można podpisać wcześniej 

umowy.  

 

Uchwała Nr 289/LIV/2018 w sprawie cen za usługi przewozowe w gminnych przewozach 

pasażerskich w publicznym transporcie zbiorowym została podjęta większością głosów w stosunku 

9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 12 radnych. 

 

Ad pkt. 14 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie woli nabycia prawa własności nieruchomości, położonej w Cisiu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu).  

 

W tym punkcie sesję opuściła Radna Małgorzata Bernat. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Uchwała Nr 290/LIV/2018 w sprawie woli nabycia prawa własności nieruchomości, położonej 

w Cisiu została podjęta jednogłośnie 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 15 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej 

w Blachowni przy ul. Myśliwskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu).  

 

Uchwała Nr 291/LIV/2018 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w Blachowni przy ul. Myśliwskiej została podjęta jednogłośnie 11 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 
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Ad pkt. 16 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zaskarżenia zarządzenia zastępczego Wojewody Śląskiego z dnia 14 marca 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu).  

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli:  
Radny Cezary Osiński nawiązał do posiedzenia Komisji Budżetu z dnia 11.04.2018 r. i stwierdził, że 

mimo wniosku Radnej Edyty Mandryk Przewodniczący nie udostępnił dokumentów dotyczących 

korespondencji z Wojewodą, która ma wpływ dla radnych w sprawie podjęcia uchwały. 

Radny Tomasz Czech poinformował, że Radna złożyła zapytania do Przewodniczącego Komisji 

w dniu 9.04.2018 r., a są zasady udostępniania dokumentów.  

Radny Jacek Rogut poinformował, że radni nie otrzymują dokumentów na posiedzenia Komisji.  

Radny Marek Kułakowski poinformował, że pismo Radnej EdytyMandryk nie powinno być 

do niego skierowane. Przekazał pismo do Pani Burmistrz.  

W sprawie dostarczania dokumentów powiedział, że informował członków Komisji, że jeżeli chcą 

otrzymać dokumenty powinni składać podania. 

Radna Edyta Mandryk uważa, że nie było woli udostepnienia dokumentów. 

Radny Henryk Kania stwierdził, że Wojewoda zmienił nazwę ulicy 16 Stycznia na ulicę Janusz 

Korczaka. Przepisy ustawy o samorządzie gminnym mówią, że do wyłącznej właściwości rady należy 

nadawanie nazw ulic. Uważa, że powinna pozostać nazwa ulicy 16 Stycznia. Zmiana została 

zmieniona odgórnie. W kompetencji samorządu jest zmiana nazwy. Samorząd ją nazwał i dlatego 

występujemy przeciw zmianie przez Wojewodę.  

Radna Edyta Mandryk poinformowała, że doskonale zdaje sobie sprawę, że leży to w kompetencji 

Rady, ale nie wie, dlaczego o tym wcześniej Rada nie została poinformowana.  

 

Uchwała Nr 292/LIV/2018 w sprawie zaskarżenia zarządzenia zastępczego Wojewody Śląskiego 

z dnia 14 marca 2018 r. została podjęta większością głosów w stosunku 10 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 17 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu).  

 

 

Uchwała Nr 293/LIV/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018 została podjęta 

jednogłośnie 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 18 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2018. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu).  
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Uchwała Nr 294/LIV/2018 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2018 

została podjęta jednogłośnie 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 19 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Częstochowskiemu. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli:  

Radny Jacek Rogut zapytał, dlaczego radni na posiedzeniu Komisji Budżetu nie zostali 

poinformowanie o projekcie uchwały? Czy Pani Burmistrz prowadziła rozmowy na temat budowy 

chodnika przy ul. Długiej w Łojkach, czy włącznie w miejscowości Cisie? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że przygotowywana jest dokumentacja na 

kanalizację w Cisiu. Przebieg kanalizacji został w części zaprojektowany. Powiatowy Zarząd Dróg nie 

wyraził zgody na budowę kanalizacji w osi jezdni. W związku z tym w celu rozwiązania problemu 

po rozmowach w Starostwie ustalono, ze kanał sanitarny zostanie przeniesiony na północną część 

ulicy w miejscu gdzie obecnie znajdują się rowy, które zostaną zasypane i wybudowany zostanie 

chodnik. Dzisiaj została potwierdzona informacja, że Starostwo przeznaczy kwotę 40 tyś. zł na 

przygotowanie dokumentacji projektowej pod warunkiem, że Gmina wesprze finansowo również w 

kwocie około 40 tyś. zł. Starostwo podejmie się budowy chodnika być może w przyszłym roku. 

Na temat ul. Długiej były prowadzone rozmowy ze Starostom Na dzień dzisiejszy pozytywnej 

odpowiedzi nie ma, ponieważ są wstrzymywane decyzje do czasu budowy autostrady. Sugestia 

Starostwa jest taka, aby w późniejszym czasie droga została przekazana na rzecz Gminy Blachownia.  

Również prowadzone były rozmowy w sprawie dofinansowania dobudowy chodnika przy ul. Piastów. 

W tych sprawach uczestniczyła w sesji Rady Powiatu i prosiła o działania na terenie Gminy 

Blachownia między innymi o remont ulicy Wielkoborskiej na odcinku powiatowym. Na sesji żadna 

decyzja dla Blachowni nie zapadła. Przedwczoraj spotkała się po raz kolejny ze Starostwem i 

otrzymała informację, że Starostwo przekaże 300 tyś. zł na dokończenie budowy chodnika przy ul. 

Piastów.  

Radny Jacek Rogut zapytał czy w przyszłym roku będzie budowany przez Starostwo chodnik przy 

ul. Cisiańskiej? Kto zapłaci za budowę chodnika? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że w zależności od możliwości 

finansowych Starostwa. Chodnik będzie wykonany, jeżeli Gmina wybuduje kanalizacji.  

Na dzień dzisiejszy będzie wykonany projekt. Nie wie, jakie będzie finansowanie chodnika.  

 

Uchwała Nr 295/LIV/2018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Częstochowskiemu 

została podjęta jednogłośnie 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 11 radnych. 

 

Ad pkt. 20 a) 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za rok 

2017 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad pkt. 20 b) 
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2017 

(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad pkt. 21` 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na interpelacje i wnioski: 

 

Radnej Edycie Mandryk w sprawie: 

1. Projektu „W moim miejscu moja praca” odpowiedziała, że projekt ruszył od 1 kwietnia 2018 

roku. Realizowany jest przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Blachowni. Obecnie 
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trwa wybór personelu do realizacji projektu. Zostanie opracowany harmonogram prac. 

Wszystkie informacje na temat projektu będą zamieszczone na stronie internetowej. 

2. Sprzętu technicznego do odmulenia zbiornika poinformowała, że urządzenia zostały 

zakupione przez Wykonawcę. W sobotę odbędzie się wodowanie barki i refulera, który 

rozpocznie prace odmulenia zbiornika.   

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie: 

1. Projektu „Rekultywacja śródmiejskiego zbiornika Blachownia wraz zagospodarowaniem 

otoczenia poinformowała, że zostanie udzielona odpowiedz pisemna. 

2. Otwartego Konkursu ofert na realizację zadania publicznego, że zostanie udzielona 

odpowiedz pisemna. 

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie: 

1. Jakości robót przy budowie kanalizacji na ulicy Kopernika odpowiedziała, że jest 

przedłużony termin realizacji położenia nakładki asfaltowej. Prace nie zostały dokończone. 

Ulica nie została jeszcze odebrana. Inspektor nadzoru odniesie się do zgłoszonych uwag.  

2. Realizacji zadania z Budżetu Obywatelskiego L08, poinformowała, że na wykonanie bieżni 

zarezerwowane jest w budżecie z 2017 roku 48 tyś. zł. Były wykonane trzy zapytania 

ofertowe. Żadna oferta nie spełniała kryteriów. Dzisiaj zapytania zostały ponowione. 

Realizacja inwestycji musi się zakończyć do końca czerwca 2018 roku. Jeżeli oferty nie 

spełnią kryteriów trzeba będzie inwestycje dofinansować z budżetu, żeby została 

zrealizowana.   

3. Wynagrodzeń pracowników administracji i obsługi w placówkach oświatowych 

odpowiedziała, że podjęła w dniu dzisiejszym rozmowy z Panią Inspektor, Panią Skarbnik 

i pracownikami, którzy się zajmują bezpośrednio wyliczeniami. Będą wyrównania płacone 

od stycznia zgodnie z planem budżetowym w miesiącu kwietniu. Na pozostałe pytania 

zawarte w interpelacji odpowie na piśmie. 

4. Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego poinformowała, że 

wniosek Ogrodów Działkowych został uwzględniony. Został wyłoniony wykonawca 

opracowania studium i wciągu roku wszystkie zmiany, które zaszły zostaną w studium ujęty. 

5. Budowy progów zwalniających na ulicy Marii Curie Skłodowskiej odpowiedziała, że 

rozważana była możliwość położenia progu zwalniającego przy wykonywaniu nakładki 

asfaltowej. Inspektor zaproponował zamontowanie jednego progu zwalniającego ze względu 

na długość ulicy. 

6. Odcinka drogi ul Sosnowej (gruntowej) odpowiedziała, że w tej sprawie spotka się 

z Radnym na gruncie i zdecydują czy jest konieczność wykonania naprawy drogi. 

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie przeglądów placów zabaw odpowiedziała, że 

przeglądy zostały przeprowadzone. Naprawy urządzeń zostały zlecone. 

 

Radnemu Henrykowi Kani Kania Henryk w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Akacjowej. 

Kierownik Referatu ZP Grzegorz Loręcki odpowiedział, że został wykonany projekt zmiany 

organizacji ruchu, zostanie wprowadzony jeżeli będą oszczędności w budżeci.   

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że na pozostałe interpelacje udzieli 

odpowiedzi pisemnej, ponieważ są bardzo szczegółowe. 

 

 

Ad pkt. 22 

Wiceprzewodniczący Tomasz Rećko odczytał wniosek P.P.H.U. Olszewska Małgorzata 

w sprawie wydzierżawienia lokalu użytkowego położonego w Łojkach przy ul. Długiej 50 na okres 20 

lat. 

 



13 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił treść stanowiska. 

„STANOWISKO Nr 1/LIV/2018 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 12 kwietnia 2018 roku w 

sprawie rozpatrzenia wniosku P.P.H.U. Małgorzata Olszewska 
Rada Miejska w Blachowni po rozpoznaniu wniosku Małgorzaty Olszewskiej 

o wykonanie uchwały 58/X/2007 Rady Miejskiej w Blachowni w sprawie zasad gospodarowania 

lokalami użytkowymi z dnia 30 maja 2007 roku dotyczącym wydzierżawienia wnioskującej lokalu 

użytkowego położonego w Łojkach przy ul. Długiej 50 na okres 20 lat. 

Stwierdza, że uchwałą Nr 62/XII/2015 z dnia 7 września 2015 r. Rada Miejska 

w Blachowni wyraziła zgodę na zawarcie umowy najmu na okres 5 lat w trybie bezprzetargowym 

lokalu użytkowego położonego w Łojkach przy ul. Długiej 50 z Przedsiębiorstwem Przemysłowo 

Handlowo Usługowym Małgorzata Olszewska. Ww. uchwała została zaskarżona przez Małgorzatę 

Olszewską do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach, który orzekł o jej niezgodności 

z prawem. 

Powyższy wyrok zaskarżyła wnioskodawczyni do Naczelnego Sądu Administracyjnego. 

W związku z tym orzeczenie WSA jest nieprawomocne i nadal w obrocie prawnym obowiązuje 

uchwała Nr 62/XII/2015.  

Zdaniem Rady podjęcie kolejnej uchwały w przedmiotowej sprawie do chwili rozstrzygnięcia 

przez NSA skargi Małgorzaty Olszewskiej jest przedwczesne. 

Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Blachowni do poinformowania 

wnioskodawcy o podjętym stanowisku.” 

Stanowisko zostało podjęte większością głosów w stosunku: 6 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 

4 głosy „wstrzymuje się”.  

Na Sali 11 radnych. 

 

Ad pkt. 23 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LIV sesję Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 

Iwona Gawlik 

                 Paweł Hreczański 


